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Protokół Nr XVII/2011 

z XVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 7 grudnia  2011 r. w siedzibie Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie 

 przy ul. Targowej 21 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności, 

dyrektor Z.S Nr 1 , kadra nauczycielska oraz uczniowie gimnazjum. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Na sali obrad brak radnego Witolda Śliwkiewicza, i radnego Łukasza Orłowskiego. 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 

października  2011 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 14 

listopada  2011 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania imienia szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół nr 1 w 

Strykowie,    

b) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na 2012 rok,    
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c)  zmian budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

d) określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta – Gminy 

Stryków na 2012 rok, 

e) zwolnień w podatku od nieruchomości , 

f)  zmieniająca uchwałę  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej,  

g) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12.  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13.  Zamknięcie obrad. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie następujących projektów uchwał w 

sprawie : 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dobra 

na lata 2011-2018 w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007-2013 dla działania ˮ Odnowa i rozwój wsi ˮ, 

 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Smolice – 

Tymianka . 

 

Radna Marzena Skwarko zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad XVII sesji Rady 

Miejskiej w Strykowie : 

 pkt 10 –Interpelacje i zapytania.  

 pkt 11 – Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Burmistrza M-G Stryków:  14 głosów za bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się  

Ze względu , że wynik głosowania nie był zgodny z ilością radnych obecnych na sali 

obrad i biorących udział w głosowaniu sekretarz obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Włodzimierz Grochocki zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania : 

Głosowanie: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

II  głosowanie nad wnioskiem Burmistrza M-G Stryków:  13 głosów za bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się. 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnej Marzeny Skwarko: 10 głosów za , 2 głosy przeciwne i 

1 głos wstrzymujący się. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 

października  2011 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 14 

listopada  2011 r. 
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7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania imienia szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół nr 1 w Strykowie,    

b) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 

2012 rok,    

c)  zmian budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

d) określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta – Gminy 

Stryków na 2012 rok, 

e) zwolnień w podatku od nieruchomości, 

f)  zmieniająca uchwałę  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej ,  

g) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dobra 

na lata 2011-2018 w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007-2013 dla działania ˮ Odnowa i rozwój wsi ˮ, 

i)   przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Smolice – 

Tymianka .                  

10.  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

11.  Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad ze zmianami : 12 głosów , 1 głos przeciwny, bez 

głosów  wstrzymujących się . 

Na obrady przybył radny Łukasz Orłowski ( godz. 10,07 ). 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radny Andrzej Pożarlik 

2. Radny Karol Lenart 

3. Radna Marzena Skwarko 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych 

1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 27 października  2011 r. 

 
Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XV  sesji podczas obrad XVII sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 
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14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 14 listopada  2011 r. 

 
Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XVI  sesji podczas obrad XVII sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

 

 

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1  głosów wstrzymujących się 

 

 

Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta - Gminy Stryków z działalności w okresie 

między sesjami.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że miniony okres to czas intensywnych 

uzgodnień w sprawie: 

 przebiegu kolei dużych prędkości – budowa szybkiej kolei rozpoczyna się pierwszym 

etapem- dotyczy on lokalizacji tej inwestycji, która ma przebiegać z Warszawy do 

Łodzi, a następnie rozdziela się w kierunku Wrocławia, i Poznania. Lokalizacja tej 

szybkiej kolei dotyczy także gminy Stryków, ponieważ linia będzie przebiegała w 

pobliżu Parku Krajobrazowego Wzniesień Łódzkich w miejscowościach: Sierżnia, 

Lipka, Niesułków Kolonia. Wydałem negatywną opinię co do przebiegu tej trasy już 

dwa razy. W Studium uwarunkowań i kierunków rozwoju gm. Stryków proponowany 

przebieg ingeruje w nasze tereny budowlane, a w szczególności zabudowy 

rezydencjonalnej w Kolonii Niesułków. Druga opinia negatywna spowodowała, że 

zaproszono mnie na spotkanie, na którym poprosiłem o rozważenie mojej propozycji 

innego przebiegu szybkiej kolei. Do końca miesiąca grudnia br. firma ma się zapoznać 

z propozycją w sensie możliwości wykonania, czyli przełożenia tej linii w takie 

miejsce, które nie będzie kolidowało z terenami mieszkalnymi. Na początku roku 

następnego zostanie zorganizowane spotkanie na terenie gm. Stryków, na które 

zostaną zaproszeni  radni Rady Miejskiej w Strykowie oraz przedstawiciele tych 

miejscowości, których przebieg tej linii dotyczy;  

 poszukiwania gazu łupkowego – na terenie  gminy Stryków będą poszukiwania gazu 

łupkowego na obszarze 90%, z wyłączeniem terenów Natura 2000. Wszystkie gminy, 

które na etapie wydawania opinii  do poszukiwań gazu wyraziły pozytywną opinię do 

zaproponowanych rozwiązań. Natomiast ja wyraziłem negatywną opinię co do 

wydobycia, ponieważ to jest ingerencja w pokłady wód gruntowych, z których my 

mamy 100% wód pitnych na terenie gminy Stryków. Pomimo tej negatywnej opinii 

wydano koncesję na poszukiwania gazu łupkowego. Otrzymałem informację w 

rozmowie telefonicznej z przedstawicielem firmy, która będzie dokonywać 

poszukiwań, że teren gminy Stryków będzie wyłączony z poszukiwań; 
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 propozycji Starosty Powiatu Zgierskiego dot. przekazania gminie Stryków 

prowadzenia szkół i ośrodka wchodzących w skład Zespołu Szkół nr 1 w 

Bratoszewicach. Prowadzone są rozmowy na ten temat. Zależy nam wszystkim, aby ta 

szkoła istniała nadal.  

 
 

Ad. 8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach komisji merytorycznych Rady Miejskiej w Strykowie i w 

przygotowaniu XVII  sesji rady. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym omawiane były sprawy realizacji inwestycji drogowych przyjętych w budżecie na rok 

bieżący oraz bieżące sprawy związane z ładem i porządkiem na terenie Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja w miesiącu listopadzie odbyła dwa 

posiedzenia na których dokonała analizy projektu budżetu na rok 2012  oraz opiniowała 

projekty uchwał na bieżącą sesję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o 

posiedzeniu Komisji w miesiącu listopadzie, na którym Komisja zapoznała się  protokołem z 

kontroli przeprowadzonej przez Regionalną  Izbę Obrachunkową w Łodzi w Urzędzie Miasta 

– Gminy Stryków. Wyjaśnień udzielała pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków i Pani 

Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

zajmowała się analizą  złożonych wniosków do zmiany studium  uwarunkowań i kierunków 

rozwoju gminy w obrębie Parku Krajobrazowego Wzniesień Łódzkich. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym opiniowała projekt budżetu  na rok 2012 oraz 

projekty uchwał m.in.  w sprawie nadania imienia szkołom wchodzącym w skład Zespołu 

Szkół nr 1 w Strykowie. Przewodniczący Komisji podkreślił, że dzisiejsza sesja jest kolejną 

lekcją wychowania obywatelskiego dla młodzieży. Projekt uchwały w sprawie nadania 

imienia dla szkół przedstawiony przez Burmistrza M-G Stryków jest odpowiedzią na 

wniosek, który został uzgodniony z Radą Pedagogiczną, Radą Rodziców oraz Samorządem 

Uczniowskim w sprawie nadania szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół przy ul. 

Targowej imienia Noblistów Polskich. 

Przewodniczący Komisji mówił, że ważnym elementem w działaniu gminy są sprawy oświaty 

dla której organem prowadzącym jest gmina Stryków. 

Na posiedzeniu Komisji w miesiącu listopadzie 2011 r. w obecności rodziców uczniów 

Zespołu Szkół Nr 1 w Bratoszewicach rozważane było dalsze funkcjonowanie tej szkoły. 

Podjecie decyzji ze strony władz gminy Stryków co do funkcjonowania tego Zespołu nie jest 

sprawą prostą, wymaga szerokiego rozeznania oraz wiedzy w zakresie  uregulowanych 

stosunków prawnych tej nieruchomości. 

 

  Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) nadania imienia szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół nr 1 w Strykowie,    
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przed przystąpieniem do głosowania nad powyższym projektem uchwały głos zabrała Pani 

Anna Tomczak Dyrektor Zespołu szkół Nr 1 w Strykowie  i przedstawiła rys historyczny 

szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół oraz uzasadniła nadanie im. Noblistów Polskich 

dla Szkoły Podstawowej oraz Gimnazjum w Strykowie . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Po podjęciu uchwały głos zabrali: 

 przedstawiciele społeczności uczniowskiej Zespołu szkół Nr 1 w Strykowie  i na 

ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie oraz Burmistrza Miasta – 

Gminy Stryków złożyli podziękowania i kwiaty  dla Rady Miejskiej w Strykowie 

oraz organu prowadzącego szkołę , 

 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski , który podkreślił , że oświata 

zajmuje najważniejszą pozycję w działalności Gminy Stryków zmierzającej w 

kierunku rozwoju szkoły. Burmistrz  życzył szkole  osiągania wysokich wyników 

w nauczaniu oraz dalszego rozwoju. 

 

b) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 

2012 rok,    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) zmian budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głosów wstrzymujących się  

 

d) określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta – Gminy 

Stryków na 2012 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głosów wstrzymujących się  

 

e) zwolnień w podatku od nieruchomości , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) zmieniająca uchwałę  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej ,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak zwrócił się z zapytaniem do Pani Barbary Walak Skarbnika M-G 

Stryków , czy potwierdza to , co powiedziała na sesji kiedy podejmowana była ta uchwała . 

Poprosił o przypomnienie Panią Skarbnik , jaka była treść § 2  poprzedniej uchwały. 

Pani Barbara Walak odpowiedziała : 

Potwierdzam to , co powiedziałam  na sesji , że projekt uchwały jest zgodny z zapisami 

ustawy o finansach publicznych jak również ustawy o samorządzie gminnym. Zmiana 

uchwały dotyczy zmiany nazewnictwa  tej uchwały tylko i wyłącznie , pozostałe zapisy 

pozostają bez zmian. Podjęto na poprzedniej sesji uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytów i 

pożyczek długoterminowych , natomiast według ustawy powinna być podjęta uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytów i pożyczek długoterminowych. 

Pozostałe zapisy poprzedniej uchwały pozostają bez zmian. 
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Radny Bogdan Walczak : 

Nie mogę się zgodzić z Panią Skarbnik bo zmiany są , nie tylko jedna …a to są dokumenty 

prawne , które służą potem do zaciągania kredytów i pożyczek. Ja podejrzewam , że 

znajomość co oznacza kredyt długoterminowy a pożyczka długoterminowa dla przeciętnego 

Polaka to nie ma znaczenia .W związku z tym , to co pani powiedziała na poprzedniej sesji w 

związku z tą uchwałą , że jest zgodna z prawem … no nie była zgodna z prawem , bo jeżeli 

byłaby zgodna z prawem to proszę jej nie zmieniać, bo to jest tworzenie zbędnych 

dokumentów. W związku z tym proszę przynajmniej  mnie nie okłamywać i mówić prawdę  

dlatego , że takie są zmiany. W każdym razie uważam , że przygotowanie projektów uchwał 

jest niezadowalające , świadczy o tym wprowadzanie na każdej sesji zmian do projektów 

uchwał. 

Pani Barbara Walak mówiła  : 

Dziękuje za pouczający wywód , nie zgadzam się z tym , że są istotne zmiany w odniesieniu 

do podjętej uchwały 27 listopada i jeszcze raz powtarzam  - zmiana tej uchwały dotyczy  

tylko określenia treści tej uchwały. W związku z tym podtrzymuję to co powiedziałam 

wcześniej .Innych zmian w tej uchwale nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

g) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

2  głosy wstrzymujące się  

 

Ze względu , że wynik głosowania nie był zgodny z ilością radnych obecnych na sali 

obrad i biorących udział w głosowaniu sekretarz obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Włodzimierz Grochocki zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania : 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

II głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dobra 

na lata 2011-2018 w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007-2013 dla działania ˮ Odnowa i rozwój wsi ˮ, 

Ze względu na fakt  , że projekt uchwały został wprowadzony na  poszerzenie porządku obrad 

XVII sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił Burmistrza o 

przedstawienie projektu i uzasadnienie go. 
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Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawił Pan Witold Kosmowski Naczelnik 

Wydziału Promocji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych w Urzędzie M-G 

Stryków i powiedział , że niniejsza uchwała jest uchwałą porządkującą  wcześniej podjętą 

Uchwałę  Nr XIII/86/2011 z dnia 29 sierpnia 2011 r. w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Dobra na lata 2011-2018 w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2007-2013 dla działania ˮ Odnowa i rozwój wsi ˮ. 

Podczas formalnej oceny wniosku jaki został złożony w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich dla budowy sali gimnastycznej w Dobrej, Urząd Marszałkowski 

stwierdził , że należy zastąpić słowo ,, przyjmuje ˮ  słowem ,, zatwierdza ˮ. W związku z tym 

, że zmieniły się wytyczne w Programie poproszono nas o przedstawienie   charakterystyki , 

jakie skutki realizacja tego zadania przyniesie dla obszaru , na którym się znajduje. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Smolice – 

Tymianka .           

        

Ze względu na fakt  , że projekt uchwały został wprowadzony jako poszerzenie porządku 

obrad XVII sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił Burmistrza o 

przedstawienie projektu i uzasadnienie go. 

Projekt uchwały w imieniu Burmistrza przedstawiła  Pani Bożena Motylińska Z-ca B. M-G 

Stryków i powiedziała : 

Na wniosek trzech  firm , których teren znajduje się w obszarze , którego uchwała dotyczy , 

pomiędzy ul. Ozorkowską w Strykowie a torami kolejowymi przystąpiliśmy do zmian w 

planie zagospodarowania przestrzennego tego obszaru oznaczonego w załączniku do 

uchwały. 

Główne zmiany w tym obszarze to  zmniejszenie wskaźnika powierzchni biologicznie 

czynnej w ogólnej powierzchni działki do 10% ( teren inwestycyjny znajdujący się po drugiej 

stronie torów ma w planie zagospodarowania udział tych terenów 10%), chodzi o bardziej 

intensywne zagospodarowanie tego terenu przez firmy  , druga zmiana dotyczy przesunięcia  

drogi projektowanej w planie zagospodarowania w tym terenie , która przebiega m.in. przez 

tereny tych trzech firm  w kierunku torów kolejowych , co również  spowoduje korzystniejsze 

zagospodarowanie działki jednej z tych firm. Tytułem pokrycia kosztów opracowania zmiany 

w planie firmy wniosły 100% kwoty w formie darowizny. 

 

 głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach do godz. 10.55     

Wznowienie obrad po przerwie .         

   

Ad. 10  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XVII sesji RM radny Andrzej 
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 Pożarlik  odczytał protokół Komisji i poinformował , że Komisja nie przyjęła żadnych 

wniosków na bieżącym posiedzeniu rady. 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XVII  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie :  14  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

  Ad. 11  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.10  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 
Protokołowała: 

Z. Kubiak 

E.Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 


